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Dnes se projdeme po mnohém – od ekonomiky, přes zprávu Rand o tom, že svět ohrožují
idioti, dotkneme se Chat GPT, bankovní krize a místo bude i pro literární koutek…

 

1. Co se děje s rublem?

Proč najednou, bez ohledu na růst cen ropy a na to, že Rusko si stále zachovává pozitivní
obchodní bilanci padá kurz rublu? Vysvětlím: – kurz dolar/rubl, bohužel, už není tržní ale
burzovní – při pohledu na objemy obchodů jsem s překvapením zjistil, že jsou minimální za velmi
mnoho let. To znamená, že ruské velké banky, které obsluhovaly největší exportní korporace, byly
odstřiženy od dolarového systému. Zavřeli jim účty, přístup ke Swiftu, atd. Banky, obsluhující
naftaře, mají velké problémy s přístupem k dolaru a s obratem dolaru. Banky, které neodstřihli (malé
banky) obsluhují jistou část export-import operací fyzických osob atd. Situace praktické absence
dolaru na Moskevské burze a při zprávách o tom, že např. Shell, který prodal podíl na projektu
Sachalin-2, se pokouší repatriovat peníze stejně jako další účastníci trhu, silně zkresluje kurz dolar-
rubl. Nejspíš jedině správným východiskem z této situace musí být pochopení, že naším hlavním
měnovým párem už není dolar-rubl, ale juan-rubl. A oficiální kurz dolaru se nemůže formovat ve
zkreslené situaci, kdy na Moskevské burze dolary nejsou, zatímco poptávka tam je, ale křížový kurz
k juanu. Zatímco v mnoha hlavách je hlavní měnovým párem dolar-rubl, tak propad rublu o 7% za
týden, vyvolává hrozivá inflační očekávání, což není přípustné. Krom toho takové chování národní
měny vůči dolaru dělá kříž nad pokusy o využívání rublu v mezinárodním zúčtování – to nemělo být
Tento problém s dolary lze poměrně snadno řešit vyvedením obchodování dolarem mimo burzovní
trh, nebo nebrat v úvahu kurz dolaru na burze, ale syntetický kurz dolar-rubl přes juan. Protože
dalším problémem je, že centrální banka má všechny dolary zablokované, zatímco s juany je vše
v pořádku.

Pokud konečně pochopíme, že celá ta hegemonie Západu, o níž jsme tak dlouho mluvili a
jíž se oni snaží zachovat, je postavena na dvou věcech:

Na tom, že jsou emitenty hlavní měny;1.
To, že jsou cenotvorná centra, která určují cenu úplně všeho;2.

Cenová centra k ropě, plynu obilí, umělým hnojivům, atd, musí být u nás. Číňané to dělají
důsledně – na Šanghajské burze se ropa i třeba zlato atd. obchodují v juanech.

Jakmile odpoutáme rubl od dolaru a budeme mít vlastní cenotvorbu, změní se i naše očekávání a
nebudeme se chytat za hlavu, že teď prudce zdraží dovozy. Na otázku, nakolik pomůže kurz 80 rbl za
dolar odpovídám, že jedině, pokud za tento kurz prodají, ale protože u nás jdou daňové platby
s dvoutýdenním zpožděním, nejspíš budou prodávat za kurz nižší. Nicméně souhlasím
s ministrem financí Siluanovem, že se kurz díky kladnému saldu obchodní bilance brzy
stabilizuje. To je v oblasti taktiky, ale strategicky, jako přechodné stadium, musíme od
dolaru odejít k vazbě na juan.
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A teď přejděme k něčemu „sladšímu“…

2. Ze zprávy Rand Corporation „Může demence v řadách pracovníků služeb národní bezpečnosti
ohrozit bezpečnost?“:

On samotný fakt, že jsme se dožili toho, že Rand vyjde se zprávami podobného názvu, má velkou
cenu… A služby národní bezpečnosti zahrnují vše – od FBI, CIA a řadu dalších služeb až po ANB –
nějak se v oněch jejich službách rozplodilo mnoho blbců.  Viděl jsem zprávy Rand o rizicích
šíření narkotik v USA, ale to, že tady tak otevřeně říkají, že lidé u nich žijí a slouží déle, a
bohužel pro ně, tam vedoucí funkce zastávají ti, kteří v 60. letech byli v hippies,
experimentovali s drogami. Proč mnozí biologové, politici, lékaři varují před legalizací
marihuany – protože to velmi silně ovlivňuje kognitivní schopnosti. Skutečnost, že CIA má
s drogami mnoho společného, plus féerické jejich zdravotnictví, které umožňuje předepsat
v podstatě cokoli, je dovedla do situace, kdy 360.000 vojáků má problémy s pamětí (úrazy
hlavy, Alzheimer, Parkinsonova, Huntingtonova nemoc, smíšená demence atd. Problém je
v tom, že (jak píše zpráva) demence, atd. nabývá tam rozměru epidemie a lidé, kteří
přijímají důležitá rozhodnutí (nebudeme ukazovat prstem na toho hlavního) se stávají
rizikem pro bezpečnost země, ale i světa. Protože lidé, nechápající, co dělají … Někteří
říkají, že jakmile se k vládnutí dostanou vyznavači počítačových her, bude se světem konec.
Ten konec ale může nastat dřív, pokud u kormidla budou dál ti, kteří vůbec nechápou, co
se děje, a kteří nerozliší obrázek vytvořený GTP Chatem od obrazu reálného. Pokud jim
počítač namodeluje, že se ruská vojska vysadila v Kalifornii nebo na Floridě – pak, kdo ví,
zda nezmáčknou onen osudný červený knoflík …

Některé události spolu zdánlivě nesouvisí, ale jaksi se navlékají na nějakou společnou nit osudu.
V souvislosti s tím uvedu minutku literatury v podobě veršů Pasternakových „Kdybych tak věděl, že
se to stává“. Historie básně je taková, že v pozdním Římě už po úpadku, kdy ale divadla ještě zůstala,
tam, když figurant hry musel zemřít, nahradili ho otrokem, kterého skutečně zabili.

K stáru pak Řím, ten přece,

Místo tanečků aktérů,

Odmítá pouhé čtení od herce,

Však skutečné smrti – mou věru.

Když řádek diktuje vyznění,

Nahradí herce otrokem,

Potom už končí tu umění,

Stává se osud prorokem.

 

Proč ta poetická vsuvka? Hádáte správně – Zelenský a jeho jarní ofenzíva VSU…  My se dále
dostaneme k tomu, že se finanční krize nikam neztratila, události se vrší, času zbývá málo a to o co
se teď pokouší Západ, že jako v oné hře se chystají zabít všechny své otroky, jen aby nějak změnili
svou situaci na území Evropy v boji proti Rusku a o Evropu. A je tu jasné, kdo jsou ti otroci a kdo má
zemřít.



Mě šokuje podivný přístup k těm podsouvaným informacím o „ukrajinské“ protiofenzívě – kolik tam
čeho je, kdy, atd. Myslím si, že je zbytečné to rozebírat, bereme-li v úvahu fakt, probíraný opakovaně
v tomto studiu, když jsme hovořili o reflexivním řízení: – že úkolem protivníka je manipulativní řízení
– schopnost vnutit protivníkovi rozhodnutí tak, aby se domníval, že k němu došel sám. A vyšší pilotáží
v reflexivním řízení je, když protivník chápe, že se proti němu uplatňuje reflexivní řízení, že mu
budou podsouvat řešení a on, se s vědomím toho rozhoduje. Takže si myslím, že je zbytečné se těmi
zprávami, našich i nenašich telegram-kanálů zabývat, ale spolehnout se na to, že máme svoji armádu
s její rozvědkou, a počítačový model se rozbil o naši mobilizaci. Dokázali jsme stabilizovat frontu,
naplnit ji vojsky a zbraněmi a protivníkův model jakýchsi úderných pěstí už nefunguje. Proto se
domnívám, že si naše armáda s oním protiúderem poradí a uvidíme, co bude dál.

Bankovní krize a národní dluh:

No a v souladu s citovanou básní – během hry otroci musí zemřít -, protože to, že si koupili 4 měsíce
času do poloviny léta, jim sotva pomůže. Měsíc americké bankovní krize už jim uplynul, americká
bankovní krize zatím ztichla, Evropa je obrovské minové pole, kde se skoro každá větší banka
nachází v jakémsi přízračném stavu polobankrotu. Vykládali nám, jak perfektně funguje „Basel“,
bankovní regulace, atd. Ve skutečnosti ale je v bilanci evropských bank díra podstatně větší než
v amerických. Pod úderem se mohou ocitnou francouzské banky, stejně jako německé, italské,
španělské – kterékoli.

Na jednom z amerických zdrojů jsem našel zajímavá data o celkovém dluhu. Existuje státní dluh,
dluh korporátní, ale i národní dluh, který vypovídá o tom, kolik dluží národ jako celek – kdysi, před
cca 10 lety, to byl 101 bilion usd…

Na jedném misce vah je dluh, na druhé straně ale musí být aktiva, což jsou úspory obyvatelstva a
peníze produkované centrálními bankami:

 

Národní dluh v poměru k HDP:                                            Úspory v poměru k HDP:

 

 

USA                 764% HDP(cca200 bil.usd)
Německo          652%
EU                    807%     
Japonsko      1.325%
Británie         1.070%

 

             USA                    18%

Německo      31%

             EU            20%
             Japonsko   28%
             Británie      16%



 

Takže úspory občanů postačují pouze na dluhy, které udělala vláda – zbytek dluhu se
financuje produkcí peněz centrálními bankami – emisí!

Z toho vychází, že produkce peněz důsledně likvidovala úspory obyvatelstva. Když se peníze
produkovaly s nulovou nebo zápornou sazbou a inflace byla výš, nemělo smysl spořit. Tento model
tlačil lidi do bláznivé spotřeby a nakupování.

Takže v USA je                               98% celkového národního dluhu na konto emise
V Evropě                              97%
V Japonsku                          97%

Takže se nové úspory nevytvářejí a spouští se model „Kouzelného peněžního stromu“, který ovšem
fungoval jen při nulových sazbách. Pokud jsou sazby nenulové a riziko roste, roste nedůvěra,
objevuje se bankovní systémová krize. Úbytky v bilancích amerických bank kvůli přecenění
amerických pokladničních poukázek vedek tomu, že se například Čína, Saudská Arábie a další země
zbavují amerických cenných papírů, protože jejich držení jim každý den přináší ztráty, jak padají
v ceně. Těch 5 bilionů v Americe emitovaných závazků, je to, co stihli projíst.

V Evropě je situace ještě horší, protože ta nepřeceňuje, takže cenné papíry drží v bilanci v jakési
podivné hodnotě, která platila kdysi, takže skutečná díra v bilancích evropských bank není
vidět. Nicméně, dříve-či později se projeví a Credit Suisse, která měla v aktivech 653 mld,
ale byla prodána za pouhé 3 mld, dává tušit rozměr oné prázdnoty.

Druhou etapou jsou rizika úpadku a třetí už beznadějné dluhy, které si vyžádají transformaci celé
světové ekonomiky.

Jak na jít na transformaci, jak změnit společnost? Tady přichází na scénu „Chat GPT“ a umělá
inteligence …

Chat GPT a umělá inteligence:

Vzpomínáte si na devízu Spartakova povstání „Ať žije feudalizmus, světlá budoucnost lidstva“? Tak
tam to vše směřuje. Čeho jsme svědky: – Západ má málo času, krize je nevyhnutelná, úkol vrhnout
všechny síly VSU na stabilizaci jejich hegemonie, uštědřit nám porážku nebo přinejmenším zafixovat
status quo v Evropě, mají před sebou Čínu, s níž nevědí přesně, jak bojovat … Dokud totiž existuje
Čína jako suverénní stát a vůbec suverénní státy, nelze dál provádět neokoloniální politiku.

U těch výše uvedených národních dluhů je problém s vlastním obyvatelstvem – jak spustit projekt
transformace společnosti. Nehledě na to, že mnozí činitelé (viz. Elon Musk a další) prohlásili, že
zapečetí vývoj umělé inteligence, protože je nebezpečná, tak oni se vždycky velmi vážně zabývali
projektovým plánováním. Bill Gates jen tak, z plezíru to dělat nebude, Microsoft to jen tak dělat
nebude – generativní umělá inteligence bude schopná nahradit stamiliony lidí. Proč je schopna je
nahradit? Protože ručkama, mozkem nic zvláštního nedělají, protože postindustriální svět vytvořil
servisní ekonomiku, ekonomiku služeb, z větší části nepotřebnou. Převedením výroby do Číny a
rozvojových zemí a vytvořením parazitického modelu, kde se 98% peněz emituje centrálními
bankami, za tyto peníze si jejich obyvatelstvo kupuje všechno ode všech, a tomuto obyvatelstvu
vymysleli jakési simulátory jakési práce, jakousi sféru služeb. Ale většinu z těchto prací je schopna
zastat umělá inteligence. Proto je třeba společnost připravit na transformaci na to, že tito lidé budou
bez práce, budou bez práv, protože mají dluhy, a společnost vůbec musí být naprosto jiná.



A tomuto modelu překáží právě takové země-civiliazce jako Rusko, nebo Čína. Nikoli náhodou v nové
koncepci zahraniční politiky nedávno podepsané V.V.Putinem poprvé zaznělo sousloví „Rusko, země-
civilizace“. Takže my sledujeme ten jejich hrozivý přístup, kdy dělají vše proto, aby nivelizovali
člověka a vůbec ho odsunuli z ekonomiky a společenského života. Vezměme si pro ilustraci heslovitě
zprávu „Kompromis v řízení Metavesmíru“ Centra strategické obrany a mezinárodních výzkumů:

Blížící se epocha propagandy využívání umělé inteligence; (vytvořit ji lepší než Rusko a Čína)
Pro donucení algoritmu strojů k chybě není třeba tak mnoho;
Čtyřdenní vyučovací týden – plusy, minusy; (my jsme se učili 6 dní v týdnu, dnes se učí 5 dní 11
let – pokud se budou učit 4 dny, vychází z toho osmiletka)
Voda! – Ochrana, šetření vodou

Takže, „Zelený program“ propadl, tedy budeme teď usilovat o omezení spotřeby vody! Davosské
fórum teď prosazuje omezení spotřeby vody. Ale voda, to je i výroba… – hlavním úkolem všech těch
akcí je zadržet rozvoj všech – jakýmkoli způsobem. Neprošel zelený program – budeme omezovat
používání vody, budeme tvrdit, že je to katastrofa a světový problém č.1 – a hotovo!  Ve skutečnosti
ale jde zase o průmysl – ohromné množství vody, stejně jako energie a dalších zdrojů. A máme nový
vektor – místo za klima, budeme bojovat za vodu…

Zajímavé bude, jak Chat GPT anuluje fiktivní činnosti… Využije se nepochybně k naprosté kontrole
na obyvatelstvem. Ve společnostech, kde nebude průmyslový rozvoj, které po desetiletí parazitovaly
na tom, že žily ve zlaté miliardě, bude teď tento parazitizmus požírat zevnitř je samé…

ZDROJ
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